
PROTOKÓŁ  NR XXXI/2017
XXXI  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  SUPRAŚLU

w dniu 23 marca 2017 r.

     XXXI sesja Rady Miejskiej odbyła się w Urzędzie Miejskim w Supraślu. Otworzyła ją  o
godz.1500  Przewodnicząca Rady Pani Monika Suszczyńska. Stwierdziła, że na stan 15 radnych w
sesji uczestniczy 14, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały
(w trakcie sesji przybyła jeszcze jedna osoba).
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
         Lista obecności stanowi załącznik  nr 1 do protokołu.
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Monika Suszczyńska – przedstawiła propozycję porządku dziennego,
- poinformowała, że na jej ręce wpłynął wniosek 4 radnych o wprowadzenie

do porządku dziennego projektu uchwały  w sprawie przyznania bonifikaty
przy sprzedaży nieruchomości zabudowanej, położonej w Supraślu przy ul.
Kościelnej 45,

Tadeusz Karpowicz – poinformował, że na posiedzeniu Komisji  Infrastruktury złożył wniosek o
przedstawienie  radnym  uzasadnienia  wyroku  sądu  w  sprawie  uchylenia
uchwały  w  sprawie  udzielenia  bonifikat,  ponieważ  takiego  uzasadnienia
radni nie otrzymali stawia wniosek o zdjęcie z porządku dziennego punktów
od 7 „i1” do „i8” , 

 -   postawił  również  wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  dziennego  pkt  7”q”  w
sprawie przedterminowych wyborów sołtysa w Sołectwie Sokołda, ponieważ
jego  zdaniem  istnienie  tak  małych  sołectw  nie  ma  sensu,  należałoby  je
połączyć,

Paweł Koronkiewicz –  stwierdził, że jego zdaniem na dzień dzisiejszy należy uregulować sprawę
Sokołdy,  a dopiero potem myśleć o ewentualnym połączeniu niektórych
sołectw,

stanowisko Rady – za wprowadzenie do porządku dziennego
projektu uchwały w sprawie przyznania bonifikaty

przy sprzedaży nieruchomości zabudowanej,
położonej w Supraślu przy ul. Kościelnej 45 głosowało

6 radnych, przeciw 8,

stanowisko Rady – za zdjęciem z porządku dziennego pkt „i1” głosowało 
5 radnych, przeciw 8 i 1 wstrzymał się od głosowania,

stanowisko Rady – za zdjęciem z porządku dziennego pkt „i2” głosowało 
5 radnych, przeciw 8 i 1 wstrzymał się od głosowania,

stanowisko Rady – za zdjęciem z porządku dziennego pkt „i3” głosowało 
5 radnych, przeciw 8 i 1 wstrzymał się od głosowania,

stanowisko Rady – za zdjęciem z porządku dziennego pkt „i4” głosowało 
5 radnych, przeciw 8 i 1 wstrzymał się od głosowania,

stanowisko Rady – za zdjęciem z porządku dziennego pkt „i5” głosowało 
5 radnych, przeciw 8 i 1 wstrzymał się od głosowania,
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stanowisko Rady – za zdjęciem z porządku dziennego pkt „i6” głosowało 
5 radnych, przeciw 8 i 1 wstrzymał się od głosowania,

stanowisko Rady – za zdjęciem z porządku dziennego pkt „i7” głosowało 
5 radnych, przeciw 8 i 1 wstrzymał się od głosowania,

stanowisko Rady – za zdjęciem z porządku dziennego pkt „i8” głosowało 
5 radnych, przeciw 8 i 1 wstrzymał się od głosowania,

stanowisko Rady – za zdjęciem z porządku dziennego 
pkt 7”q” w sprawie przedterminowych wyborów 
sołtysa w Sołectwie Sokołda głosował 1 radny,

przeciw 12 i 1 wstrzymał się od głosowania,

stosunkiem głosów 10 za, 1 przeciw, przy 3 wstrzymujących się 
od głosowania przyjęto następujący porządek dzienny :

1)Otwarcie obrad - przyjęcie porządku dziennego.
2) Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji.
3) Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji.
4) Sprawozdanie za 2016 r. z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy

zastępczej,  realizacji  „Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2016-2018” oraz
potrzeby związane z realizacją tych zadań.

5) Sprawozdanie za 2016 r. z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Supraślu, realizacji
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie
dla Gminy Supraśl na lata 2016 – 2020 oraz realizacji zadań własnych gminy wynikających
z ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie.

6) Sprawozdanie z działalności MOPS w Supraślu za 2016 r.
7) Podjęcie uchwał :

a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy
Społecznej w Supraślu,

b) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach
wsparcia  udzielających  schronienia  osobom  tego  pozbawionym  lub  mieszkaniach
chronionych,

c) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.
d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Supraśl,
e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu,
f) w sprawie upoważnienia Burmistrza do zawarcia porozumienia międzygminnego,
g) w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,
h) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Supraśl w 2017 roku”
i)1  w sprawie przyznania bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości zabudowanej, położonej

w Supraślu przy ul. Juliusza Słowackiego 30,
i)2  w sprawie przyznania bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości zabudowanej, położonej

w   Supraślu przy ul. Juliusza Słowackiego 31,
i)3  w sprawie przyznania bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości zabudowanej, położonej

w Supraślu przy ul. Juliusza Słowackiego 32,
i)4  w sprawie przyznania bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości zabudowanej, położonej

w Supraślu przy ul. Juliusza Słowackiego 33,
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i)5  w sprawie przyznania bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości zabudowanej, położonej
w Supraślu przy ul. Juliusza Słowackiego 38,

i)6  w sprawie przyznania bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości zabudowanej, położonej
w Supraślu przy ul. Juliusza Słowackiego 38A,

i)7  w sprawie przyznania bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości zabudowanej, położonej
w Supraślu przy ul. Juliusza Słowackiego 39,

i)8  w sprawie przyznania bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości zabudowanej, położonej
w Supraślu przy ul. Szkolnej 15,

j)1  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Karakule (ul.Lwia),
j)2  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Karakule (ul.Lamparcia),
j)3  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Henrykowo (ul.Srebrna),
j)4  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Ciasne (ul.Wspaniała)
k)   w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia

maksymalnej kwoty dofinansowania ze środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli
oraz  specjalności,  form  kształcenia  i  doskonalenia,  na  które  dofinansowanie  jest
przyznawane w 2017 r.

l)  w  sprawie  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  do  nowego  ustroju
szkolnego,

m)  w sprawie  zmiany uchwały  w sprawie  ustalenia  kryteriów wraz z  liczbą punktów w
postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez
Gminę Supraśl,

n)  w sprawie  zmiany uchwały  w sprawie  ustalenia  kryteriów wraz z  liczbą punktów w
postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli,  oddziałów przedszkolnych w
szkole podstawowej prowadzonych przez Gminę Supraśl,

o)   w  sprawie  uchylenia  uchwały  w  sprawie  wyznaczenia  obszaru  zdegradowanego  i
obszaru rewitalizacji Gminy Supraśl,

p)   w sprawie  określenia trybu i  szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację
zadania publicznego w ramach inicjatywy społecznej,

q)   w sprawie zarządzenia przedterminowych wyborów sołtysa,
r)   w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej w 2017

r.
8) Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji.
9) Interpelacje i zapytania radnych.
10) Przyjęcie protokołu z XXX sesji.
11) Wolne wnioski i informacje.
12) Zakończenie.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.2

       Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji (zał. nr 2) :

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Pan Radosław Dobrowolski, który m.in. zobowiązał Zastępcę
Pana Marka Szutko do wystąpienia do co najmniej  jeszcze 2 firm o przedstawienie  kosztorysu
monitoringu obrad Rady Miejskiej.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.3

Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji :

Daniel Sadowski – złożyła sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowo-Gospodarczej,
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Bernard Prochaski – złożył sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury,

Ad.4

Sprawozdanie  za  2016 r.  z  realizacji  zadań z  zakresu  wspierania  rodziny i  systemu pieczy
zastępczej, realizacji „Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2016-2018” oraz potrzeby
związane z realizacją tych zadań (zał. nr 3).

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.5

 Sprawozdanie za 2016 r. z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Supraślu, realizacji
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla
Gminy Supraśl na lata 2016 – 2020 oraz realizacji zadań własnych gminy wynikających z ustawy o
przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie  (zał. nr 4).

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.6

 Sprawozdanie z działalności MOPS w Supraślu za 2016 r. (zał. nr 5)

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.7

  Podjęcie uchwał :

a) w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej w Supraślu:

Małgorzata Ostrowska – omówiła projekt uchwały,

uchwałę Nr XXXI/329/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych)
(zał. nr  6)

b) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia
udzielających schronienia osobom tego pozbawionym lub mieszkaniach chronionych :

Małgorzata Ostrowska – omówiła projekt uchwały,

uchwałę Nr XXXI/330/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych)
(zał. nr  7)

c) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. :
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Lucyna Majewska – omówiła projekt uchwały,
Monika Suszczyńska – poinformowała, że radny Tadeusz Karpowicz złożył wniosek (zał. nr 8), w

którym  wnioskuje  aby  z  zadania  „powierzchniowe  utwardzanie  dróg
gminnych” przesunąć środki na :
1) budowę ul.Tygrysiej w Sobolewie – 1 mln zł,
2) budowę ul.Ottawskiej w Grabówce – 300 tys. zł,
3) budowę ul.Granicznej, Dolnej i Wiosennej w Zaściankach -400 tys. zł,
4) budowę  kanalizacji  i  wodociągu  w  ul.Zielarskiej,  Jeżynowej,

Barwinkowej i Miętowej – 250 tys. zł,
5) wykonanie  projektu  dokumentacji  technicznej  na  wodociąg  i

kanalizację w ul.Leszczynowej w Grabówce – 30 tys. zł,
-  wnioski (zał. nr 9) odnośnie zmian w budżecie złożył również radny Józef

Fiłonowicz, który zwraca się o :
1) wykonanie ronda w sąsiedztwie „świętej sosny”
2) przywrócenie fontanny na Rynku w Supraślu,
3) zlokalizowania oficjalnego targowiska w Supraślu,
4)  wybudowania  parkingu  w  sąsiedztwie  pawilonów  handlowych

„Biedronka” i „Delikatesy” oraz hotelu „Zajma”
5)  wykonanie  nawierzchni  asfaltowej  na  drodze  z  Woronicza  do

Międzyrzecza,
6) zlikwidowanie wodociągu azbestowego w ul.Cegielnianej w Supraślu

Monika  Suszczyńska – poprosiła  radnego Fiłonowicza o wskazanie kwot  jakie  są  potrzebne na
poszczególne zadania i skąd je wziąć,

Józef Fiłonowicz – zaproponował aby 60 tys. zł  z renowacji obiektów sakralnych przeznaczyć na
wymianę rur wodociągowych w ul.Cegielnianej, 

 -  129  tys.  z  powierzchniowego  utwardzania  dróg  przeznaczyć  na  wykonanie
nawierzchni asfaltowej na drodze Woronicze-Międzyrzecze,

 -   pozostałe  wnioski  są  wnioskami  nowymi  zgłoszonymi  na  prośbę  Pana
Burmistrza

Monika  Suszczyńska  –  poinformowała,  że  wpłynęła  również  autopoprawka  Pana  Burmistrza
dotycząca zwiększenia środków na ochronę zdrowia o 2,8 tys. zł ,

stanowisko Rady – za przyjęciem wniosku
radnego Karpowicza głosowało 6 radnych,

przeciw 9,

stanowisko Rady – za przyjęciem wniosku radnego Fiłonowicza
odnośnie przeznaczenia 129 tys. z powierzchniowego

utwardzania dróg na wykonanie nawierzchni asfaltowej
na drodze Woronicze-Międzyrzecze, głosowało 6 radnych,

przeciw 9,

stanowisko Rady – za przyjęciem wniosku radnego Fiłonowicza
odnośnie przeznaczenia 60 tys. zł  z renowacji obiektów 

sakralnych na wymianę rur wodociągowych w ul.Cegielnianej,
głosowało 6 radnych, przeciw 9,

uchwałę Nr XXXI/331/2017 w sprawie jw.
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podjęto przy 10 głosach za, 4 przeciw
i 1 wstrzymującym się od głosowania,

 zał. nr  10
d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Supraśl :

Lucyna Majewska – omówiła projekt uchwały,

uchwałę Nr XXXI/332/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 9 głosach za, 4 przeciw

i 1 wstrzymującym się od głosowania,
 zał. nr  11

e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu :

uchwałę Nr XXXI/333/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych)
 zał. nr  12

f) w sprawie upoważnienia Burmistrza do zawarcia porozumienia międzygminnego :

Bernard  Prochaski  –   poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  powyższy  projekt
uchwały pozytywnie,

uchwałę Nr XXXI/334/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych)
 zał. nr  13

g) w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  i  roboty
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków :

uchwałę Nr XXXI/335/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 12 głosach za i 1 przeciw,

 zał. nr  14

h) w  sprawie  przyjęcia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Supraśl w 2017 roku” :

uchwałę Nr XXXI/336/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
 zał. nr  15
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i)1 w  sprawie  przyznania  bonifikaty  przy  sprzedaży  nieruchomości  zabudowanej,  położonej  w
Supraślu przy ul. Juliusza Słowackiego 30 :

W dyskusji głos zabierali m.in. :
Paweł Koronkiewicz – zapytał kto unieważnił akty notarialne zawarte na podstawie uchwały, która

została unieważniona (dot. bonifikaty),
Mariusz  Żukowski  –  wyjaśnił,  że  w  tym  wypadku  należy  rozważyć  instytucję  nieważności

czynności prawnej, a konkretnie art.58 kodeksu cywilnego, który mówi, że
czynność prawna jest nieważna, jeżeli jest niezgodna z ustawą,

 -  w ocenie prawników Urzędu Miejskiego w Supraślu zawarte w powyższej
sprawie akty notarialne są nieważne,

 -  czynność  prawna  jest  nieważna,  tzn.  że  nie  nastąpiły  zaplanowane  skutki
prawne, a w szczególności nie nastąpiło przeniesienie własności,

 -  można w tej sprawie złożyć powództwo o stwierdzenie nieważności danej
umowy,  tylko  należy  pamiętać,  że  dany  wyrok  stwierdzający  nieważność
uchwały,  jest  tylko  stwierdzeniem,  czyli  jest  to  wyrok  deklaratoryjny,
potwierdzający tylko, że ta nieważność zaistniała z mocy prawa, już  z chwilą
podpisania tej umowy,

Paweł Koronkiewicz – zapytał czy w takim razie te akty notarialne na dzień dzisiejszy są nieważne,
Mariusz Żukowski – stwierdził, że jego zdaniem są nieważne,
Paweł  Koronkiewicz  –  stwierdził,  że  według  jego  wiedzy  nieważność  tych  aktów notarialnych

powinien stwierdzić sąd,
Mariusz Żukowski – zwrócił uwagę, że są najczęściej potrzebny jest wtedy, kiedy strony spierają

się,   co do tego, czy dana czynność jest nieważna,
 -   natomiast  jeżeli  na  podstawie  tych  uchwał  mogłyby  być  zawarte  akty

notarialne,
  strony zawarły  nową umowę,  a  wcześniej  w tej  samej  czynności  prawnej

stwierdziły, że z uwagi na podjęte wcześniej wszystkie czynności faktyczne i
prawne  uznały,  że  dana  czynność  była  nieważna,  to  w  związku  z  tym
podejmują ponownie czynność sprzedaży,

Paweł Koronkiewicz – zapytał w jakiej sytuacji jest w tej chwili Pan Krzysztof,
Mariusz Żukowski – wyjaśnił, że te 8 nieruchomości były sprzedane na podstawie bonifikaty, która

później okazała się być nieważna, natomiast w przypadku Pana Krzysztofa
nieruchomość została sprzedana bez bonifikaty,

-   w tym przypadku chodzi o możliwość odszkodowawczą gminy względem
Pana Muszyńskiego,

-   jeżeli  Pan Muszyński  jest  wstanie udowodnić swoją szkodę majątkową, to
wówczas będzie w stanie wysądzić takie odszkodowanie od gminy,

Paweł Koronkiewicz – zapytał dlaczego gmina przegrała sprawę w NSA,
Mariusz Żukowski – wyjaśnił, że w NSA były badane inne kwestie, a nie kwestia ważności umów,

-   sąd  zauważył  jedną  wewnętrzną  sprzeczność  w  uchylonej  uchwale,  a
mianowicie  to,  że  z  jednej  strony  w  pierwszym  punkcie  uchwały  były
rozpisane powierzchnie i widełki procentowe bonifikat i nie była tam ujęta
nieruchomość Pana Muszyńskiego, natomiast w paragrafie 2 było napisane, że
to przysługuje wszystkim spadkobiercom użytkowników wieczystych, była to
wewnętrzna  sprzeczność  w  samej  uchwale  i  nie  wiadomo  jakie  byłoby
orzeczenie sądu, gdyby nie stwierdził tej sprzeczności,

 -  podkreślił, że Wojewoda tej sprzeczności nie wykrył,
Paweł Koronkiewicz – postawił wniosek o dodatkową, niezależną opinię prawną w stosunku do tych

8 uchwał,
Anna Nazarewicz – wyjaśniła, że proponowany przez gminę sposób załatwienia tej sprawy daje

możliwość załatwienia jej jak najkrótszą drogą,
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-    podkreśliła,  że  jest  to  tylko  jeden  z  pomysłów  załatwienia  tej  sprawy,
(zdaniem gminy najszybsza droga)

-   być może będzie to droga nietrafna, ale niewiele ryzykujemy, ponieważ jeżeli
nawet Wojewoda stwierdzi nieważność tych uchwał, to żadnej szkody nikt nie
poniesie,

Józef Fiłonowicz – stwierdził, że jego zdaniem najważniejszą rzeczą w tej całej sprawie jest to, że
Burmistrz bezprawnie nie zawarł umowy dzierżawy z Panem Muszyńskim,

 -   to  była jedynie zła  wola Pana Burmistrza,  nie  poparta żadnymi przepisami
prawa,

Radosław Sakowski – zapytał, kto na dzień dzisiejszy jest właścicielem tych nieruchomości,
Mariusz Żukowski – stwierdził, że jego zdaniem na dzień dzisiejszy właścicielem jest gmina,
Józef Fiłonowicz – jego zdaniem Pan Burmistrz powinien ustosunkować się do wniosku złożonego

przez  4  radnych  i  powinien  ująć  Pana  Muszyńskiego  do  tej  grupy,  której
przysługuje bonifikata,

 - postawił wniosek aby sprawę Pana Muszyńskiego rozpatrzeć na następnej sesji,
 - zaproponował również aby sprawę Pana Muszyńskiego rozpatrzeć równolegle 

(w tym samym dniu) z pozostałymi uchwałami w tej sprawie,
Ludmiła Sawicka – zapytała dlaczego w uchwałach są różne wysokości bonifikat,
Mariusz Żukowski –  wyjaśnił, że każdy z tych użytkowników ma inną działkę, o innej powierzchni,

a proponowane teraz bonifikaty są dokładnie takie same jak były wcześniej,

Dawid Sienkiewicz – postawił wniosek o zakończenie dyskusji,

stanowisko Rady – za zakończeniem dyskusji 
głosowało 6 radnych, przeciw 5

i  3 wstrzymało się od głosowania,

Mariusz Romanowicz – postawił wniosek o głosowanie imienne,

stanowisko Rady – za głosowaniem imiennym 
głosowało 8 radnych, przeciw 4

i  2 wstrzymało się od głosowania,

Monika  Suszczyńska  –  poprosiła  o  imienne  przegłosowanie  uchwały  w  sprawie  przyznania
bonifikaty  przy  sprzedaży  nieruchomości  zabudowanej,  położonej  w
Supraślu przy ul. Juliusza Słowackiego 30,

za przyjęciem powyższej                            przeciw :                              wstrzymali się od głosu :
uchwały głosowali :

1) Janusz Fidziukiewicz                                                                          1) Paweł Koronkiewicz
2) Marcin Januszkiewicz
3) Nina Kubajewska
4) Artur Olechno
5) Bernard Prochaski
6) Daniel Sadowski
7) Dawid Sienkiewicz
8) Monika Suszczyńska
9) Krystyna Woronko
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uchwałę Nr XXXI/337/2017 w sprawie jw. podjęto przy 
9 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania,

zał. nr  16

(w głosowaniu nie uczestniczyli radni : Józef Fiłonowicz, Tadeusz Karpowicz
Radosław Sakowski, Mariusz Romanowicz i Ludmiła Sawicka)

i)2 w  sprawie przyznania  bonifikaty  przy  sprzedaży  nieruchomości  zabudowanej,  położonej  w
Supraślu przy ul. Juliusza Słowackiego 31:

uchwałę Nr XXXI/338/2017 w sprawie jw. podjęto przy 
9 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania,

zał. nr  17

i)3 w  sprawie przyznania  bonifikaty  przy  sprzedaży  nieruchomości  zabudowanej,  położonej  w
Supraślu przy ul. Juliusza Słowackiego 32 :

uchwałę Nr XXXI/339/2017 w sprawie jw. podjęto przy 
9 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania,

zał. nr  18

i)4  w sprawie  przyznania  bonifikaty  przy  sprzedaży  nieruchomości  zabudowanej,  położonej  w
Supraślu przy ul. Juliusza Słowackiego 33 :

uchwałę Nr XXXI/340/2017 w sprawie jw. podjęto przy 
9 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania,

zał. nr  19

i)5  w sprawie  przyznania  bonifikaty  przy  sprzedaży  nieruchomości  zabudowanej,  położonej  w
Supraślu przy ul. Juliusza Słowackiego 38 :

uchwałę Nr XXXI/341/2017 w sprawie jw. podjęto przy 
9 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania,

zał. nr  20

i)6  w sprawie  przyznania  bonifikaty  przy  sprzedaży  nieruchomości  zabudowanej,  położonej  w
Supraślu przy ul. Juliusza Słowackiego 38A :

uchwałę Nr XXXI/342/2017 w sprawie jw. podjęto przy 
9 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania,

zał. nr  21
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i)7  w sprawie  przyznania  bonifikaty  przy  sprzedaży  nieruchomości  zabudowanej,  położonej  w
Supraślu przy ul. Juliusza Słowackiego 39 :

uchwałę Nr XXXI/343/2017 w sprawie jw. podjęto przy 
9 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania,

zał. nr  22

i)8  w sprawie  przyznania  bonifikaty  przy  sprzedaży  nieruchomości  zabudowanej,  położonej  w
Supraślu przy ul. Szkolnej 15 :

uchwałę Nr XXXI/344/2017 w sprawie jw. 
podjęto przy 9 głosach za ,

zał. nr  23

Józef Fiłonowicz –  oświadczył, że nie brał udziału w głosowaniu, ponieważ wszyscy mieszkańcy są
właścicielami  nieruchomości  i  dlatego  nie  muszą  zawierać  nowych  aktów
notarialnych,

j)1  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Karakule (ul.Lwia) :

Bernard  Prochaski  –   poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  powyższy  projekt
uchwały pozytywnie,

uchwałę Nr XXXI/345/2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

zał. nr  24
(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)

j)2  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Karakule (ul.Lamparcia) :

Bernard  Prochaski  –   poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  powyższy  projekt
uchwały pozytywnie,

uchwałę Nr XXXI/346/2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

zał. nr  25
(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych)

j)3  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Henrykowo (ul.Srebrna) :

Bernard  Prochaski  –   poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  powyższy  projekt
uchwały pozytywnie,

uchwałę Nr XXXI/347/2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

zał. nr  26
(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
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j)4  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Ciasne (ul.Wspaniała) :

Bernard  Prochaski  –   poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  powyższy  projekt
uchwały pozytywnie,

uchwałę Nr XXXI/348/2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

zał. nr  27
(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)

k) w  sprawie  planu  dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli,  ustalenia
maksymalnej kwoty dofinansowania ze środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli  oraz
specjalności,  form  kształcenia  i  doskonalenia,  na  które  dofinansowanie  jest  przyznawane  
w 2017 r. :

uchwałę Nr XXXI/349/2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

zał. nr  28
(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)

l) w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego :

uchwałę Nr XXXI/350/2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

zał. nr  29
(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)

m) w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  ustalenia  kryteriów  wraz  z  liczbą  punktów  w
postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę
Supraśl :

uchwałę Nr XXXI/351/2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

zał. nr  30
(w głosowaniu uczestniczyło 12 radnych)

n) w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  ustalenia  kryteriów  wraz  z  liczbą  punktów  w
postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli,  oddziałów przedszkolnych w szkole
podstawowej prowadzonych przez Gminę Supraśl :

uchwałę Nr XXXI/352/2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

zał. nr  31
(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
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o)  w  sprawie  uchylenia  uchwały  w  sprawie  wyznaczenia  obszaru  zdegradowanego  i  obszaru
rewitalizacji Gminy Supraśl,

uchwałę Nr XXXI/353/2017 w sprawie jw. podjęto przy 
11 głosach za i 2 wstrzymujących się od głosowania,

zał. nr  32

p) w sprawie  określenia  trybu i  szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację  zadania
publicznego w ramach inicjatywy społecznej (zał. nr 33) :

Paweł Koronkiewicz – postawił wniosek aby projekt tej uchwały cofnąć do zaopiniowania przez
Komisję Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego,

stanowisko Rady – jednogłośnie za przyjęciem 
powyższego wniosku,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych) 

Monika Suszczyńska – w związku z powyższym zaproponowała przegłosowanie wniosku, kto jest
za zdjęciem tego punktu z porządku dziennego sesji,

stanowisko Rady – jednogłośnie za zdjęciem powyższego punktu  
z porządku dziennego sesji,

(w głosowaniu uczestniczyło 12 radnych) 

q)  w sprawie zarządzenia przedterminowych wyborów sołtysa :

Paweł Koronkiewicz – zaproponował aby Urząd Miejski zastanowił się nad innym podziałem gminy
na sołectwa (chodzi o połączenie małych sołectw),

uchwałę Nr XXXI/354/2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

zał. nr  34
(w głosowaniu uczestniczyło 12 radnych)

r)  w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej w 2017 r. :

uchwałę Nr XXXI/355/2017 w sprawie jw. podjęto przy 
12 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania,

zał. nr  35

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

W tym momencie  Przewodnicząca  Rady przekazała  prowadzenie  obrad  Wiceprzewodniczącemu
Panu Arturowi Olechno.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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Ad.8

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji :

nie zgłoszono uwag

Ad.9

          Interpelacje i zapytania radnych :

Artur Olechno – poinformował, że interpelację na piśmie złożył radny Karpowicz,
Józef Fiłonowicz – zapytał czy ogłoszono już konkurs na Dyrektora Przedszkola w Supraślu,

-  zapytał również jakie trzeba spełniać kryteria aby być w komisji konkursowej,
Mariusz Żukowski – poinformował, komisja konkursowa będzie się składała prawdopodobnie z  

12 osób, w tym będą tam przedstawiciele :
1) Przedstawiciele Gminy zgłoszeni przez Burmistrza,
2) Przedstawiciele Kuratorium Oświaty,
3) Przedstawiciele Związków zawodowych,
4) Przedstawiciele Rady Pedagogicznej,
5) Przedstawiciele Rady Rodziców

Paweł Koronkiewicz – postawił wniosek aby do komisji konkursowej został zgłoszony radny Józef
Fiłonowicz,

- zapytał czy są już jakieś ustalenia odnośnie ul.Dolnej w Zaściankach,
Marek Szutko – wyjaśnił, że w przyszłym tygodniu ma to być zalane masą asfaltową na zimno,
Mariusz Romanowicz – odnośnie inwestycji Dolna, Graniczna i Wiosenna zapytał czy formalnie

wszystko jest już przygotowane,
Walerian Anisimowicz – stwierdził, że Urząd żadnej decyzji jeszcze nie otrzymał,

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.10

         Przyjęcie protokołu z XXX sesji :

stanowisko Rady – za przyjęciem protokołu z XXX sesji
głosowało 7 radnych, 4 wstrzymało się od głosowania,

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.11

Wolne wnioski i informacje :

Artur Olechno – poinformował, że wpłynął wniosek mieszkańców Zaścianek,
Mariusz Romanowicz – wyjaśnił, że chodzi o powierzchniowe utwardzanie dróg,
Leonard Krzyżaniak – zwrócił uwagę, że przy okazji modernizacji ul.Ciołkowskiego, cały ruch idzie

teraz  przez  Zaścianki,  niszczone  są  drogi  i  dlatego  zasugerował  aby
przynajmniej postawić znak ograniczający tonaż do 8 ton,

Marek  Szutko  –  poinformował,  że  w  dniu  dzisiejszym  Pan  Burmistrz  podpisał  pismo  do
Komendanta Miejskiego Policji i do Wojewódzkiego Inspektora Ruchu Drogowego,
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w  którym  prosi  o  zwiększoną  liczbę  kontroli,  które  egzekwowałyby   m.in.
przestrzeganie ograniczenia tonażu, które tam obowiązuje,

-  jeżeli  to  nie  przyniesie  skutku,  to  innym  rozwiązaniem  jest  postawienie  tam
szykany, która uniemożliwi przejazd samochodów ciężarowych,

Paweł Koronkiewicz – postawił wniosek aby radni mogli uczestniczyć w konkursach na dyrektorów
placówek oświatowych,

-  oficjalnie  zgłosił  kandydaturę  radnego  Józefa  Fiłonowicza  do  komisji
konkursowej na Dyrektora Przedszkola w Supraślu,

Radosław Sakowski –  poinformował, że mieszkańcy Zaścianek wnioskują o zainstalowanie progów
zwalniających na ul.Zaścianki Nr 80 – 83,

Radosław  Sakowski  –  poprosił  również  aby  na  skrzyżowaniu  ul.Zaścianki  i  ul.Górka  Tomka
postawić znaki o pierwszeństwie przejazdu,

Zbigniew Szymanik – poruszył następujące sprawy :
1) stwierdził,  że  na  ul.Modrzewiowej,  która została  zrobiona  10 lat  temu,

studzienki  kanalizacji  burzowej rozmieszczono co 120 m, kiedy norma
mówi o 55 m, przy większych ulewach zalewane są domy, nie ma tam
również chodników (do ul.Brzozowej),

2) poinformował,  że  wciąż  nie  jest  naprawiona  wiata  przystankowa  na
ul.Szosa Baranowicka (przy poczcie),

3) nie  oświetlona  jest  ul.Modrzewiowa  na  odcinku  od  ul.Bukowej  do
ul.Białostockiej,

4) zapytał czy nie można posadzić jakichś roślinek na rondzie przed torami,
5) gmina  powinna  coś  robić  w  sprawie  programu  antysmogowego,  tym

bardziej, że są na to pieniądze,
Burmistrz  –  zwrócił  uwagę,  że  gmina  prowadzi  już  pewne działania  związane  z  ekologicznym

pozyskiwaniem energii, poprzez dofinansowywanie montażu solarów,
Nina Kubajewska –  zwróciła uwagę na pewną sprzeczność w działaniach radnego Romanowicza,

który z jednej strony był przeciwny powierzchniowemu utwardzanie dróg, a z
drugiej  strony  występuje  o  takie  utwardzenie  ul.Bajecznej,  przy  której
mieszka,

Mariusz Romanowicz – wyjaśnił, że na początku rzeczywiście był przeciwny powierzchniowemu
utwardzaniu  dróg,  ale  wyłącznie  dlatego,  że  wówczas  robiono  to  w
technologii, gdzie warstwa asfaltu była bardzo cienka,

- podkreślił również, że to był wniosek mieszkańców, a nie tylko jego,
Krystyna Woronko – poprosiła o odmalowanie jedynego przystanku w Sowlanach,

 -  stwierdziła, że przy ul.Alejkowej leżą połamane drzewa, należałoby je usunąć
i uporządkować ten teren,

Radosław Sakowski –  poinformował, że przy przejeździe kolejowym na Górce Tomka powycinano
zarośla, które leżą między innymi na rowie melioracyjnym, wkrótce zaczną
gnić i mogą zatamować przepływ wody, dlatego trzeba coś z tym zrobić,

Józef Fiłonowicz –  postawił  wniosek aby w trosce o zdrowie i  życie ludzi,  którzy odwiedzają
cmentarze  wyznaczyć  w  terminie  do  1.10.2017  r.  przejścia  dla  pieszych
(dotyczy to dwóch cmentarzy katolickich i cmentarza prawosławnego),

Zbigniew Szymanik – jeszcze raz zwrócił się z prośbą o zmodernizowanie kanału burzowego w
ul.Modrzewiowej,

- poprosił również o oczyszczenie ulic po zimie (ze żwiru)

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.12

        Zakończenie :
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         W związku z wyczerpaniem porządku dziennego na tym sesję o godz.2030  zakończono.
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Protokołował :                                                                                       Przewodnicząca Rady
Marian Brajczewski                                                                               
                                                                                                 mgr Monika Suszczyńska

Wiceprzewodniczący Rady

dr Artur Olechno
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